

《四级口语自我介绍带翻译（精选10篇）》

四级口语自我介绍是英语四级考试中的第一个环节，这个环节主要考察考生的英语口语表达能力，以及运用英语进行日常交流的能力。对于考生来说，准备一个简洁、流畅、有特色的自我介绍是非常重要的。

四级口语自我介绍一

Good morning, everyone. My name is Li Ming, and I'm delighted to have the opportunity to introduce myself to all of you. I come from Beijing, the capital city of China. I'm currently a freshman at Tsinghua University, majoring in computer science.

As for my character, I would describe myself as outgoing, friendly, and patient. I enjoy meeting new people and making friends. In my spare time, I like playing basketball, reading books, and watching documentaries. These activities not only enrich my life but also broaden my horizons.

Regarding my career plan, I aspire to become a software engineer in the future. I'm passionate about technology and its potential to change the world. I believe that with hard work and dedication, I can achieve my dream.

In terms of my English learning experience, I've been studying English for many years. I started learning it in middle school and have continued to improve my skills throughout college. I enjoy English classes and find learning the language to be both challenging and rewarding.

Thank you for listening to my introduction. I'm looking forward to getting to know all of you better and participating in our English speaking contest together.

早上好，各位。我叫李明，非常高兴有机会向大家介绍自己。我来自中国的首都北京。目前我是清华大学计算机科学专业的大一新生。

至于我的性格，我描述自己为外向、友好和耐心。我喜欢结识新朋友和与他们交往。在业余时间，我喜欢打篮球、读书和看纪录片。这些活动不仅丰富了我的生活，也拓宽了我的视野。

关于我的职业计划，我渴望将来成为一名软件工程师。我对科技及其改变世界的能力充满热情。我相信，通过努力和奉献，我可以实现我的梦想。

至于我的英语学习经历，我已经在学习英语多年了。我从中学开始学习，一直在大学

里不断提高我的技能。我喜欢英语课，觉得学习这门语言既具有挑战性又很有成就感。

感谢你们聆听我的介绍。我期待着更好地了解你们所有人，并一起参加我们的英语口语比赛。

四级口语自我介绍二

Hello, everyone. It's a pleasure to have the opportunity to introduce myself to all of you. My name is Wang Fang, and I'm a second-year student at Fudan University, studying journalism.

I come from Shanghai, a vibrant and bustling city. I have always been fascinated by the power of media to shape public opinion and influence society. This passion drives me to pursue a degree in journalism and become a reputable journalist in the future.

In terms of my personality, I would describe myself as curious, assertive, and compassionate. I enjoy exploring new ideas and expressing my opinions. Apart from my studies, I'm an avid music lover, movie buff, and reader. These hobbies not only enrich my life but also broaden my perspective.

When it comes to my English learning experience, I started learning the language in middle school and have continued to improve my skills throughout college. I find English classes to be both challenging and rewarding. I believe that practicing English speaking, listening, reading, and writing skills is essential for achieving fluency.

I'm excited to be part of this English speaking contest and have the opportunity to showcase my oral English skills. Thank you for listening to my introduction, and I look forward to engaging in meaningful conversations with all of you.

大家好。很高兴有机会向大家介绍自己。我叫王芳，是复旦大学的大二学生，主修新闻学。

我来自充满活力和喧嚣的上海。我一直对媒体塑造舆论和影响社会的力量着迷。这种激情驱使我选择攻读新闻学学位，并成为一名受人尊敬的记者。

就我的性格而言，我把自己描述为好奇、自信和有同情心。我喜欢探索新想法并表达我的观点。除了学习，我还是一名热衷于音乐、电影和阅读的人。这些爱好不仅丰富了我的生活，也拓宽了我的视野。

谈到我的英语学习经历，我从中学开始学习英语，并一直在大学里提高我的技能。我发现英语课既具有挑战性又很有成就感。我相信，练习英语口语、听力、阅读和写作

技能对于实现流利至关重要。

我很高兴能参加这次英语口语比赛，有机会展示我的英语口语能力。感谢你们聆听我的介绍，我期待着与你们所有人进行有意义的交流。

四级口语自我介绍三

Good morning, everyone. It's a pleasure to have the opportunity to introduce myself to all of you. My name is Li Ming, and I'm a freshman at Tsinghua University, majoring in computer science. The rapid advancement of technology has always fascinated me, and I'm eager to contribute to this field. In my spare time, I enjoy playing basketball, reading books, and watching documentaries. These activities not only enrich my life but also broaden my horizons. I believe that participating in this English speaking contest will further improve my oral English skills and provide me with the platform to communicate with people from diverse backgrounds.

早上好，各位。很高兴有机会向大家介绍自己。我叫李明，是清华大学计算机科学专业的大一新生。科技的快速发展一直让我着迷，我渴望为这个领域做出贡献。在业余时间，我喜欢打篮球、读书和看纪录片。这些活动不仅丰富了我的生活，也拓宽了我的视野。我相信，参加这次英语口语比赛将进一步提高我的口语能力，为我提供一个与来自不同背景的人交流的平台。

四级口语自我介绍四

Hello, everyone. I'm Wang Fang, a second-year student at Fudan University studying journalism. The power of media to shape public opinion has always captivated me, and I'm passionate about exploring its influence. Apart from my studies, I'm an avid music lover, movie buff, and reader. These hobbies not only enrich my life but also broaden my perspective. I'm confident that this English speaking contest will allow me to showcase my oral English skills and exchange ideas with all of you. I'm excited to engage in meaningful conversations and learn from everyone here.

大家好。我是王芳，是复旦大学的大二学生，主修新闻学。媒体塑造舆论的力量一直吸引着我，我热衷于探索其影响力。除了学习，我还是一名热衷于音乐、电影和阅读的人。这些爱好不仅丰富了我的生活，也拓宽了我的视野。我相信，这次英语口语比赛将允许我展示我的英语口语能力，并与你们所有人进行有意义的交流。我期待着与你们所有人进行有趣的对话和学习。

四级口语自我介绍五

Greetings, everyone. I'm Zhang Wei, a senior at Peking University, majoring in economics. I was born and raised in Beijing, and I take pride in my city's rich history and

culture.

My character is characterized by curiosity and resilience. I'm always eager to learn and explore new subjects, which is why I've taken a particular interest in economics, a field that shapes the world we live in. Outside of academics, I'm a sports enthusiast, especially basketball, which I play every weekend with my friends. I also enjoy photography, capturing the beauty of everyday life.

As for my career aspirations, I aspire to work in international finance, using my knowledge and skills to contribute to China's economic development on a global scale.

In terms of my English journey, I've been studying the language since middle school. I've participated in various English clubs and competitions, which have not only improved my language skills but also broadened my horizons. I believe that practice makes perfect, and I'm constantly seeking opportunities to enhance my English proficiency.

Thank you for your time, and I'm looking forward to learning from all of you and improving my English speaking skills through our contest.

大家好。我是张伟，是北京大学经济学专业的大四学生。我来自北京，我为这座城市的丰富历史和文化而自豪。

我的性格特点是好奇和坚韧。我总是渴望学习和探索新课题，这就是我为什么对经济学特别感兴趣，因为它塑造了我们生活的世界。除了学术研究，我还是一名体育爱好者，尤其是篮球，每周都会和朋友们一起打球。我还喜欢摄影，喜欢捕捉生活中的美好瞬间。

至于我的职业规划，我希望将来能在国际金融领域工作，运用我的知识和技能为中国经济的发展做出贡献。

在我的英语学习旅程中，我从中学开始学习英语，并一直在大学里提高我的技能。我喜欢英语课，觉得学习这门语言既具有挑战性又很有成就感。我相信，熟能生巧，我将继续寻求机会来提高我的英语水平。

感谢你们的聆听，我期待着从你们所有人那里学习，并通过我们的比赛提高我的英语口语技能。

四级口语自我介绍六

Hi, everyone. I'm Li Hua, a freshman at Shanghai Jiao Tong University, studying mechanical engineering. I come from a small town in Sichuan Province, known for its spicy food and beautiful landscapes.

I'm a meticulous and creative person. I enjoy problem-solving and applying my engineering skills to real-world challenges. In my free time, I like tinkering with machines and electronics, which is also a hobby of mine. I find it rewarding to see my ideas come to life.

For my future, I aim to be a mechanical engineer involved in sustainable energy solutions, helping to reduce our carbon footprint and protect our planet.

My journey with English has been an exciting one. I started with basic conversations and gradually moved to more complex topics. I've found that reading scientific papers and watching lectures in English have been particularly helpful in improving my vocabulary and understanding.

I'm thrilled to be part of this English speaking contest, as it's a great opportunity for me to practice and improve my communication skills. Thank you for your attention, and I hope to engage in many interesting discussions with all of you.

大家好，我是李华，来自四川的一个小城镇，以辣味和美丽的风景而闻名。

我是一个细致入微、富有创造性的人。我喜欢解决问题，并将我的工程技能应用于现实世界的挑战。在空闲时间，我喜欢摆弄机器和电子设备，这也是我的一个爱好。看到我的想法变成现实，我感到非常满足。

对于我的未来，我渴望成为一名机械工程师，致力于可持续能源解决方案，帮助减少我们的碳足迹并保护我们的地球。

我的英语学习经历非常激动人心。我从中学开始学习英语，并一直在大学里提高我的技能。我发现通过阅读英文书籍和观看英文电影，可以帮助我提高词汇量和理解力。

我很高兴能参加这次英语口语比赛，因为这对我来说是一个展示和提高我的口语技能的好机会。感谢你们的聆听，我期待着与你们所有人进行有意义的交流。

四级口语自我介绍七

Hello everyone, my name is [Your Name], and I am a [Year] student from [Your University], majoring in [Your Major]. I am delighted to have the opportunity to participate in today's CET-4 Oral Test and introduce myself to you.

I have a strong interest in English learning, especially in speaking. I believe that speaking is an integral part of English learning as it helps me better understand and apply the language. In my daily life, I try to improve my speaking skills by watching English movies, listening to English songs, and participating in English corners.

I focus on enhancing my listening comprehension and pronunciation skills while also expanding my vocabulary and improving my language sense through extensive reading. I firmly believe that continuous practice and accumulation are key to making progress in speaking.

Looking ahead, I plan to continue deepening my English speaking skills and strive to communicate fluently in English in my future studies and work. I believe that today's test will provide me with valuable feedback and experiences to further refine my speaking abilities.

Thank you for listening!

大家好。我的名字是[你的名字]，我是来自[你的大学]的[年级]学生，主修[你的专业]。我很高兴有机会参加今天的CET-4口语测试，并向你们介绍自己。

我对英语学习有浓厚的兴趣，尤其是在口语方面。我相信，口语是英语学习的重要组成部分，因为它能帮助我更好地理解和应用这门语言。在日常生活中，我通过观看英语电影、听英语歌曲和参加英语角来努力提高我的口语技能。

我专注于提高我的听力理解和发音技巧，同时通过广泛阅读扩大我的词汇量并提高我的语言感觉。我坚信，持续的练习和积累是提高口语的关键。

展望未来，我计划继续深化我的英语口语技能，并努力在未来的学习和工作中用英语流利地进行交流。我相信，今天的测试将为我提供宝贵的反馈和经验，以进一步磨练我的口语能力。

感谢你们的聆听!

四级口语自我介绍八

Good morning, everyone. My name is [Your Name], and I am a [Year] student attending [Your University]. Today, I am excited to have the chance to introduce myself in English for the CET-4 Oral Test.

I have always been passionate about English learning, especially in the area of speaking. I find it both challenging and enjoyable to express myself in English. To this end, I actively participate in various speaking practices, such as English corners and speaking competitions, to hone my communication skills.

In my daily life, I seize every opportunity to engage in conversations with native speakers. This not only improves my speaking techniques but also broadens my understanding of different cultural perspectives. Additionally, I enrich my vocabulary

and enhance my language sense by reading English novels and watching English movies.

I believe that today's test will be a valuable opportunity for me to assess my speaking abilities and gain insights for further improvement. Regardless of the outcome, I will continue to persevere and enhance my English speaking skills.

Finally, I would like to express my gratitude to the judges for their attention and guidance. Thank you all for listening.

大家早上好。我的名字是[你的名字]，我是[你的大学]的[年级]学生。今天，我很高兴有机会在CET-4口语测试中用英语介绍自己。

我一直对英语学习充满热情，尤其是在口语方面。我发现用英语表达自己既具有挑战性又令人愉快。为此，我积极参加各种口语练习，如英语角和口语比赛，以提高我的交流技巧。

在日常生活中，我抓住每一个与母语人士进行对话的机会。这不仅提高了我的口语技巧，还扩大了我对不同文化观点的理解。此外，我通过阅读英语小说和观看英语电影来丰富我的词汇量并提高我的语言感觉。

我相信今天的测试将是我评估自己的口语能力并获得进一步改进的宝贵机会。不管结果如何，我将继续努力提高我的英语口语技能。

最后，我想感谢评委们的关注和指导。谢谢大家聆听。

四级口语自我介绍九

Hello, everyone! I'm Liu Ying, a sophomore at Tsinghua University, majoring in Electrical Engineering. I was born and raised in Guangdong Province, known for its vibrant economy and delicious cuisine.

I consider myself to be an ambitious and determined individual. I have a strong passion for technology and its potential to revolutionize our world. In my spare time, I enjoy reading books about technology and innovation, keeping myself updated with the latest trends.

In terms of my career aspirations, I hope to become a renowned engineer in the field of electrical technology, contributing to China's technological advancements.

My journey with English has been an intriguing one. I started learning it in middle school and have continued to improve my skills throughout college. I believe that practicing English speaking, listening, reading, and writing skills is essential for achieving fluency.

I'm excited to be part of this English speaking contest and have the opportunity to showcase my oral English skills. Thank you for listening to my introduction, and I look forward to engaging in meaningful conversations with all of you.

大家好!我是刘英, 清华大学的电气工程二年级学生。我出生并成长在广东, 一个以繁荣的经济和美食而闻名的省份。

我认为自己是一个有抱负和决心的人。我对技术及其改变我们世界的潜力有着强烈的热情。在空闲时间, 我喜欢阅读关于技术和创新的书籍, 让自己了解最新的趋势。

在职业规划方面, 我希望成为电气技术领域知名的工程师, 为中国科技的进步做出贡献。

我与英语的旅程一直很有趣。我从中学开始学习这门语言, 并一直在大学里提高我的技能。我相信练习英语口语、听力、阅读和写作技能对于达到流利程度至关重要。

我很高兴能参加这次英语口语比赛, 有机会展示我的英语口语能力。感谢您听我的介绍, 并期待与大家进行有意义的对话。

四级口语自我介绍十

Good morning, everyone! I'm Wang Hong, a senior at Fudan University, majoring in Foreign Language and Literature. I come from a beautiful city on the banks of the Yangtze River, Chongqing.

I'm an outgoing and compassionate person. I enjoy meeting new people and learning about different cultures. My studies have given me the opportunity to explore various languages and literatures, broadening my horizons.

For my future, I aspire to become a professional translator, bridging the gap between different cultures and promoting mutual understanding.

My English learning experience has been a fulfilling one. I started learning the language in middle school and have continued to improve my skills throughout college. I enjoy reading English literature and watching foreign movies, which have helped me improve my language proficiency.

I'm thrilled to be part of this English speaking contest, as it's a great opportunity for me to practice and improve my communication skills. Thank you for your attention, and I hope to engage in many interesting discussions with all of you.

早上好，大家!我是王红，复旦大学的外语文学专业四年级学生。我来自长江边上的美丽城市——重庆。

我是一个外向和富有同情心的人。我喜欢结识新朋友和学习不同的文化。我的学习让我有机会探索各种语言和文学，拓宽了我的视野。

对于未来，我渴望成为一名专业的翻译，架起不同文化之间的桥梁，促进相互理解。

我的英语学习经历非常丰富。我从中学开始学习这门语言，并一直在大学里提高我的技能。我喜欢阅读英语文学和观看外国电影，这有助于我提高语言水平。

我很高兴能参加这次英语口语比赛，因为这对我来说是一个很好的练习和提高交流技能的机会。感谢您的关注，我希望与大家进行许多有趣的讨论。

